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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Nagy István, agrárminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A 2021. évben mennyi tűzifát vittek ki 
Magyarországról?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormany.hu  portálon  megjelent  „Itt  az  újabb  rendkívüli  intézkedés:  tilos  kivinni  tűzifát  az
országból„ című propagandacikk az energiaellátás-biztonság szempontjából stratégiai jelentőségű
faalapú  nyersanyagok  és  termékek  kivitelével  kapcsolatos  regisztrációs  eljárásról  és  egyéb
intézkedésekről szóló 294/2022. (VIII. 9.) Korm. rendelet intézkedéseiről ír:

„A háború és a brüsszeli szankciók okozta energiaválság miatt a kormány kiviteli tilalmat rendel el
az  energiahordozókra,  így  a  tűzifára  is.  Az  energia-ellátásbiztonság  szempontjából  stratégiai
jelentőségű  tűzifa  külföldre  történő  kivitelét  a  kormány  kontroll  alatt  tartja,  szükség  esetén
korlátozni is tudja és elővásárlási jogával is élhet – közölte Nagy István agrárminiszter.

A tárcavezető  arra  hívta  fel  a  figyelmet,  hogy  az  elhúzódó  orosz-ukrán háború  és  a  brüsszeli
szankciók miatt energiaválság alakult ki Európában. Brüsszel elismerte, hogy gázhiány van, és akár
gázfelhasználási  korlátozásokat  rendelhet  el  a  tagállamokban.  Magyarországon  is  energia-
veszélyhelyzet  van  érvényben  és  rendkívüli  intézkedések  szükségesek  a  magyar  családok
biztonságos energiaellátása érdekében. Amellett, hogy a kormány újabb gázkészleteket vásárol és
növeli  a gázkitermelést,  a rendkívüli  intézkedések része az is,  hogy a hazai tüzelőanyag ellátás
biztosítása érdekében a tűzifa  külföldre történő kivitelének kontrollját,  szabályozását  és szükség
esetén akár tilalmát is biztosítja - tette hozzá Nagy István.”

 

Kérdezem Önt:

A 2021. évben mennyi tűzifát vittek ki Magyarországról?



 
 

Budapest, 2022. szeptember 2.

 

Tisztelettel:

Dr. Vadai Ágnes
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